
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-10-26, § 2 

 

 Tid Tisdagen den 26 oktober 2010 kl 16.30 – 17.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 8 november 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Jan Valeskog (S) vice ordföranden  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP) §§ 1-10, 12-19 

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) Tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Christoffer Kuckowski (M)   

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Per Johansson (FP)  

Lars Randerz (S) Tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Hampus Rubaszkin (MP) Tjänstgörande § 11 

Sebastian Wiklund (V)  

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Anna C Kullendorff (M) och Annika Ödebrink 

(S) samt av ersättarna Lars Bengtson (M) och Jonas Larsson (S). 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, Lars 

Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 



  

 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Skrivelser för beredning 

Anmälan görs av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1 Förbättra trafiksituationen på Enskedefältet, från Mats Lindqvist och Hampus 

Rubaszkin båda (MP). 

2 Skyltning in till Dalens Centrum, från Kajsa Stenfelt och Sebastian 

Wiklund båda (V).  

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar skrivelserna till trafikkontoret för 

beredning. 

 

 

Trafikkontorets vintervaccination 

Ted Ell informerar om trafikkontorets förberedande åtgärder inför den kommande 

vintern. 

 

Svar på fråga om skyltning av cykelstråket Alviksplan-Stora Essingen-Gröndal 

Staffan Forsell svarar på fråga ställd av Mats Lindqvist (MP) vid sammanträdet den 30 

september om när det skulle vara möjligt att genomföra skyltning av cykelstråket 

Alviksplan-Stora Essingen-Gröndal 

 

Svar på fråga om extra bilfil på Vasabrons östra sida samt om trafiksituationen för 

gång- och cykeltrafikanter kring Tegelbacken 

Staffan Forsell svarar på fråga ställd av Kajsa Stenfelt (V) på sammanträdet den 30 

september om när man skall ta bort den extra bilfil som täcker trottoaren på Vasabrons 

östra sida samt om hur kontoret ska förbättra trafiksituationen kring Tegelbacken för 

gång- och cykeltrafikanter. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen. 

 

 

Fråga om belysningen vid Bellevue 

Vice ordföranden Jan Valeskog (S) frågar vad som hänt med belysningen på 

uppställningsplatsen vid Bellevue. Det har varit mörkt under en längre tid. 

 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrar åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde 

 

 

 
 



  

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


